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INFORMACE ZASTUPITELSTVA 

OBCE UHLÍŘSKÁ LHOTA 

 

Slovo starostky 

Vážení a milí spoluobčané, 

jako každoročně Vám přinášíme zprávy o 

činnosti zastupitelstva obce v uplynulém 

období, tentokrát o několik měsíců dříve.  

Letošním podzimem končí činnost 

současného ZO, a ve dnech 23. a 24. 9. 2022 

nás čekají volby do místních zastupitelství 

obcí. Období, které máme všichni za sebou, 

nebylo vůbec jednoduché a období 

následující bude zatěžkávací zkouškou pro 

všechny. Věřím, že jím projdeme bez 

zbytečných ztrát a posuneme naši obec zase 

o kousek dál k místu, kde se dobře žije. 

Snad každý čas od času bilancuje a hodnotí 

uplynulé období. Drobné cíle lze vypořádat 

hned, ty dlouhodobější zhodnotí až 

s odstupem historie. Ohlížím se za uplynulými 

čtyřmi roky, procházím podklady a nápady  

s kterými jsem podávala  kandidátku pro 

volby do obecního zastupitelstva v r.2018. 

Můj hlavní cíl, stejný jaký měli i ostatní, byl 

zřejmý: vybudovat kanalizační a vodovodní síť 

v obci. Při setkání občanů na jaře r.2019 jsem 

na otázku, kdy bude hotovo, odpověděla, že 

nechci dávat nereálné sliby, ale že doufám, že 

do konce volebního období „kopneme“. A 

pokud by byla možnost požádat o dotační 

podporu, tento slib bych splnila.  

Další cíle jsem měla jasné. Posunout naši 

obec do 21. století. Udržovat, rekonstruovat 

a rozvíjet co je třeba. Vrátit spolkový a 

společenský život do našich vesnic. Mít 

k sobě blíž a moci se spolehnout na 

představitele obce i na sebe navzájem.  

Jak se mi to podařilo je vidět jinak z venku a 

jinak z pohledu mého. Něco jsem zvládla, a 

něco ještě zůstalo k vylepšení 😊 

Moje nápady, moje cíle i moje práce by 

nebyly k ničemu, kdybych vedle sebe a za 

sebou neměla lidi, kteří mě podporují a kteří 

mi věří. Rodinu, přátele, kolegy, 

zaměstnance. Bez nich bych nedokázala nic.   
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Chci poděkovat všem svým kolegům 

zastupitelům za spolupráci a za jejich 

nasazení v práci pro obec. Poděkování patří i 

všem zaměstnancům, kterým jsem měla čest 

„ šéfovat“.  

Moje poděkování patří i Vám, všem 

obyvatelům naší obce, pro které má moje 

práce smysl.

Markéta Pospíšilová, starostka obce 

 

Slovo zastupitelů 

Bohužel i loňský rok přinesl další vlnu 

pandemie COVID19. I když tentokrát omezení 

nebyla tak tvrdá a netrvala tak dlouho jako 

v roce předešlém, zase nás, stejně jako 

spoustu dalších lidí, limitovala. Podzim roku 

2021 přinesl zemětřesení na trhu dodavatelů 

energií. Toto se naší obce prozatím nedotklo, 

neboť jsme již v září 2021 uzavřeli fixační 

smlouvy o dodávkách energií (plyn, elektřina) 

pro všechna obecní odběrná místa. Fixace je 

termínována na dva roky. 

24. února 2022 vypukla válka na Ukrajině. 

Konflikt, který stále trvá a má za následky 

mnohé oběti na životech, i ohromné 

materiální škody. Konflikt, kterému není vidět 

konec. 

Následky všeho zmíněného zasáhly, a ještě 

zasáhnou, celou společnost, nejen v České 

republice, ale po celém světě. 

Přesto se nám podařilo dotáhnout a pokročit 

v přípravách u všech projektů a akcí, které 

byly v našem výhledu. Jejich přehled je 

k dispozici níže. 

Tři největší z nich jsou v plném proudu. 

Rekonstrukce Veřejného sovětlení 

v Rasochách by měla být ukončena na 

podzim r.2022. 

Záměry na rekonstrukci a odbahnění rybníků 

v Rasochách mají svoje projektové 

dokumentace, Návesní rybník má vydané 

stavební povolení, u rybníku Hliňák je 

zahájeno vodoprávní řízení. Na obě akce 

máme zasmluvněnou firmu pro administraci 

výběrového řízení na zhotovitele stavby i o 

podání žádosti o dotaci. Obě stavby by měly 

být letos zahájeny. 

Nasměrovali jsme obec k vybudování 

technické infrastruktury a tato ohromná 

stavba je po technické stránce připravena 

k zahájení. Máme vydaná veškerá povolení, 

vyjádření všech příslušných úřadů, 

zasmluvněny pozemky, kterých se stavba 

bude dotýkat. 

Momentálně řešíme nejdůležitější podmínku 

pro započetí prací – financování. Výzva 

Státního fondu životního prostředí, do které 

budeme podávat žádost o dotaci, měla být 

vyhlášena a otevřena v lednu 2022. Zatím se 

tak nestalo, poslední avizovaný termín je 

polovina prázdnin. Je to skutečnost, kterou 

nemůžeme žádným způsobem ovlivnit. 

Souběžně od ledna 2022 řešíme a 

vyjednáváme možnosti úvěru na 

dofinancování stavby. Nabídky bankovních 
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domů mají platnost 2 měsíce, a poté je nutné 

je aktualizovat. 

Obec má ve svém majetku několik budov, 

z nichž některé jsou pronajímány. Vlastní cca 

25 ha zemědělské půdy, většina je 

propachtována, a cca 15 ha lesa, kde 

hospodaří sama. Lesní porost je různého stáří 

a kvality, od mladých pasek po téměř mýtné 

stromy. 

Travnatých i jinak udržovaných ploch je 

v obou našich vesnicích cca 7 ha. Letos jsme 

do svého vlastnictví převzali místní hřbitov. 

Dva zaměstnanci obce mají v tuto chvíli 

k dispozici pracovní stroj STIGA, ruční sekačku 

s pojezdem a dva křovinořezy. Nákup 

výkonnějšího stroje jsme prozatím odložili, 

dokud nevíme jaké možnosti a závazky 

v rozpočtu nás čekají v souvislosti se stavbou 

technické instrastruktury. 

Vyhlásili jsme sbírku na pomoc Ukrajině, sešla 

se neuvěřitelná spousta věcí. DÍKY! 

Nabídli jsme i přechodné ubytování válečným 

uprchlíkům, které ale nebylo využito. 

Za uplynulé čtyři roky jsme dvakrát přivítali 

nové občánky, 6 děvčat a 6 chlapců. 

Dovolím si shrnout, že jsme se v období 2018-

2022 sešli na 47 zasedáních, na kterých jsme 

projednali 685 bodů programu.  Přijali jsme 

na 500 usnesení. Schválili jsme 160 smluv. Na 

profilu zadavatele můžete najít uzavřené 

smlouvy na velké akce anebo otevřená VŘ. 

(původní profil www.e-zakazky.cz, současný 

aktivní profil www.tenderarena.cz ). Dotovali 

jsme finančně i aktivní pomocí akce všech, 

kteří o to stáli. 

Jsme rádi za každou aktivitu, a také ji 

podporujeme. 

Děkujeme oběma hasičským spolkům, které  

každoročně  připravily  a zajistily v obou 

vesnicích „čarodějnice“, hasičský ples 

v Rasochách, dětský den ve Lhotě, cyklozávod 

v Rasochách, posezení u rybníka ve Lhotě. 

Děkujeme Mysliveckému spolku za spolupráci 

a možnost zapůjčení zázemí jeho chaty. 

Děkujeme místním koňákům za závody 

spřežení, jejichž 1. ročník se letos uskutečnil 

za ohromného zájmu obecenstva i 

soutěžících. 

Děkujeme rodině S. a jejím příznivcům, kteří 

při „pálení ohňů“ ve Lhotě představili pro nás 

novou sportovní disciplínu - přetahování 

lanem www.pretahovanilanem.cz. Při příštím 

ročníku rozdělíme kategorie na profíky a 

amatéry, a založíme novou tradici 😊 

Děkujeme rybářům, kteří nyní hospodaří na 

rybníku „Lhoťák“( mezi Lhotou a Rasochami) 

za pořádání rybářských závodů. Závody i 

doprovodný program byly hojně navštíveny. 

Děkujeme místním podnikatelům, kteří jsou 

obci nápomocni a věnují svůj čas pro dobrou 

věc. 

http://www.e-zakazky.cz/
http://www.tenderarena.cz/
http://www.pretahovanilanem.cz/


Číslo 4 / Srpen 2022 

 
4 

Děkujeme i podnikatelům z Prahy, kteří se 

ujali obecní hospůdky v Rasochách. Vrátili jí 

život otevřením i pořádáním různých akcí, 

např.charitativním koncertem pro Klokánek. 

Letos se uskuteční v pátek 26. 8. 2022. 

V neposlední řadě děkujeme Vám všem za 

podporu, připomínky, rady i kritiku. 

Děkujeme, že Vám není lhostejné na jakém 

místě a v jaké společnosti žijeme. 

To, co naši předkové vybudovali je naší 

povinností udržovat a rozvíjet. Pokud 

můžeme pomoci, je naší povinností to udělat. 

Snažíme se být úřadem otevřeným pro 

všechny ,kteří tu žijí či nás potřebují. 

I když stále platí, že kritika se špatně říká do 

očí a ještě hůř se poslouchá, přesto jsme 

kdykoli připraveni k diskuzi . Nelze vyhovět 

všem, a všem se nebude všechno líbit, ale  

můžeme  o daném tématu hovořit. Pokud 

spolu nebudeme mluvit, nemůžeme vidět 

pohled toho druhého. Budeme si pouze 

představovat, co si ten druhý myslí, a bude 

docházet jen k nedorozuměním a zbytečným 

rozepřím. 

Přejeme Vám všem jenom to dobré, zdraví a 

spokojenost

Zastupitelstvo obce 
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Výběr informací z roční práce zastupitelstva 11/21 - 07/22 

Listopad 2021 

- Proběhla sbírka pro Diakonii Broumov 

- Vydání Změny č.1b Územního plánu obce 

- Schválena OZV č. 1/2021 o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství 

- Vyhlášení 2. vlny Záměrů na pachty obecních nemovitostí (pole), úprava podmínek 

- Zveřejněn návrh rozpočtu obce na r. 2022 

- Oslovení firem o cenovou nabídku na zpracování žádosti o dotaci na akci: „Uhlířská 

Lhota - veřejné osvětlení místní části obce - Rasochy“.  

- Schválení podání žádosti obce o dotaci na výstavbu dětského a workoutového hřiště 

Ministerstvu pro místní rozvoj do programu „Podpora obnovy a rozvoje venkova“ pro 

podprogram 2.8 DT 117d8210H – Podpora budování a obnovy míst aktivního a 

pasivního odpočinku  

Prosinec 2021 

- Schválení rozpočtu obce na r. 2022 

- Schválení Darovací smlouvy na hřbitov v Rasochách 

- Fa Elektro Martínek s.r.o. předložila k připomínkování PD pro úpravy stávajícího 

kabelového vedení  ( budoucí napájení technické infrastruktury na pozemku p.č.903/7 

v k.ú.Uhlířská Lhota) 

- Byla vybrána firma pro spolupráci při přípravě žádosti o dotaci a administraci VŘ na 

zhotovitele akce:“ Uhlířská Lhota-veřejné osvětlení místní části obce - Rasochy“. RPA – 

regionální poradenská agentura, Smlouva byla podepsána v únoru 2022 

- SZIF byla přijata žádost o dotaci na akci:“ Zlepšení atraktivity veřejných prostor obce k 

posílení cestovního ruchu a k odpočinku.“  

- Byla podána žádost o dotaci na MMR na akci: „Dětské a workoutové hřiště v obci 

Uhlířská Lhota“ 

Leden 2022 

- Schválení dodavatele veřejné zakázky: „Výstavba kanalizace včetně ČOV 500 

EO,vodovodu, vrtu, ÚV, přivaděče, VDJ 2 x 50 m3 pro Uhlířskou Lhotu a Rasochy“, 

tj.firma VPK Suchý,s.r.o., která předložila nejnižší nabídkovou cenu 100 880 000,- Kč 

bez DPH. VŘ se zúčastnilo 6 firem, 2 byly z řízení vyloučeny pro nesplnění požadavků. 

Smlouva o dílo byla podepsána 26. 1. 2022. 

- Bylo dokončeno propachtovávání obecních polí. Pachtýři se stali zemědělci místní či z blízkého 

okolí. 
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Únor 2022 

- Rozhodnutí z SZIF ( Státní zemědělský 

intervenční fond) o přiznání dotace na akci 

:“Zlepšení atraktivity veřejných prostor obce 

k posílení cestovního ruchu a k odpočinku.“ 

( jedná se o lavičky a informační tabule, 

které byly v průběhu prázdnin umístěny 

v obou částech obce). Dotace byla přiznána 

ve výši 80% způsobilých výdajů, tj. 123 904,- 

Kč 

- S odbornou firmou proběhla konzultace o 

stavu vody v rybníku Na návsi II., vzhledem 

k vysoké finanční náročnosti se možné opatření prozatím odkládá 

 

Březen 2022 

- Vyhlášení Výzvy na zhotovitele akce: “ Uhlířská Lhota-veřejné osvětlení místní části obce – 

Rasochy, zemní část „ 

- S Mysliveckým spolkem Uhlířská Lhota došlo dohodou k ukončení nájmu bývalé váhy 

v Rasochách, myslivci již pro prostory neměli využití 

- ZO vyčlenilo částku 20 000,- Kč z rozpočtu obce na nutnou pomoc pro uprchlíky z Ukrajiny. 

Z této částky nebylo nakonec čerpáno. 

- Byl vyhlášen Záměr na prodej nefunkční zemědělské techniky z majetku obce 

Duben 2022 

- Byl vybrán zhotovitel na akci: “ Uhlířská Lhota-veřejné osvětlení místní části obce – Rasochy, 

zemní část „ a byla podepsána smlouva o dílo.  VŘ se zúčastnily tři firmy, zvítězila fa Equans 

Services a.s. s nejnižší nabídkovou cenou 1 796 337,- Kč bez DPH 

              Květen 2022 

- vyhlášena Výzva na zhotovitele akce: “ Uhlířská Lhota-veřejné osvětlení místní části obce – 

Rasochy, vrchní část „  

- vyhlášena Výzva na poskytovatele TDI a koordinátora BOZP na stavbě akce: „Výstavba 

kanalizace, včetně ČOV 500EO, vodovodu, vrtu, ÚV, přivaděče, VDJ 2x50 m3 pro Uhlířskou 

Lhotu a Rasochy ”. 

- Schválení podání žádosti o dotaci u Ministerstva průmyslu a obchodu z programu EFEKT – 

Výzva č. NPO 1/2022, komponenta 2.2.2 - Rekonstrukce veřejného osvětlení. 

- Byla vybrána  firma na akci : „Zpevnění stezky pro pěší v k.ú.Uhlířská Lhota „. O cenovou 

nabídku bylo poptáno 5 firem, 3 firmy cenovou nabídku nepodaly, byla vybrána  fa Mikšovský 

s.r.o. s nejnižší nabídkovou cenou 162 690,- Kč bez DPH. Smlouva byla podepsána 7.6.2022 

- Byl zřízen bankovní účet, který bude použit pouze pro finanční příspěvky zájemců o zhodnocení 

nemovitosti vybudováním vodovodní a kanalizační přípojky k jejich nemovitosti 

- Vítání nových občánků 
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              Červen 2022 

- Schválení dodavatele veřejné zakázky na poskytovatele TDI a koordinátora BOZP na stavbě 

akce: „Výstavba kanalizace, včetně ČOV 500EO, vodovodu, vrtu, ÚV, přivaděče, VDJ 2x50 m3 

pro Uhlířskou Lhotu a Rasochy ”. VŘ se zúčastnily tři firmy,vítězem se stalo fa ATELIER Atis 

PARDUBICE, spol. s r. o. s nejnižší nabídkovou cenou  1 542 750,- Kč včetně DPH, smlouva je 

před podpisem. 

- Schválení dodavatele na akci : „Uhlířská Lhota-veřejné osvětlení místní části obce – Rasochy, 

vrchní část „ , k podání cenové nabídky na zhotovení akce bylo poptáno 5 firem, 3 firmy se VŘ 

se zúčastnily, vyhrála fa  LAMA lighting technologies s.r.o. za nejnižší nabídkovou cenu 

2.190.000,- Kč bez DPH. Smlouva byla podepsána 27.6.2022. 

- Schválení prodloužení lhůty splatnosti finančního příspěvku na technickou 

infrastrukturu do konce roku 2022 

- V rámci Noci kostelů byl otevřen veřejnosti kostel sv.Havla v Rasochách, na programu 

byl koncert skupiny Trampoty z Červených Peček 

 

Červenec 2022 

- Vybrán administrátor VŘ a podání žádosti o dotaci na akci :“ Rekonstrukce a odbahnění rybníků 

v k.ú.Rasochy“,o cenovou nabídku bylo osloveno 7 firem , cenovou nabídku podaly 4 firmy, 

vítězem se stala fa TIMIKA s nabídkovou cenou  48.700,- Kč bez DPH za každou MVN, smlouva 

byla podepsána 3.8.2022         

- Aktualizace úvěrových možností 

- Pronájem jedné místnosti v budově bývalé školy v Uhlířské Lhotě- Judo Týnec nad 

Labem 

Další informace:  

 Podali jsme 7 žádostí o dotační spolufinancování našich projektů k různým poskytovatelům. 6x 

jsme byli úspěšní a získali jsme do obecní pokladny zatím 3.333.765,90 Kč,  na platbu u 

posledních 2 projektů čekáme. 

 Darovací smlouva na hřbitov – dokončeno (v jednání 4 roky) 

 Změna územního plánu obce č.1a a č. 1b – dokončeno (v jednání 3 roky) 

 Koncert v kostele sv.Havla se 10.6.2022 uskutečnil v rámci Noci kostelů. 

Další ročník Noci kostelů se bude konat 2. 6. 2023, možnost uspořádání vánočního 

koncertu 

 Kroužek pohybové aktivity zatím neotevřen kvůli malému zájmu 

 Nadále podporujeme místní spolky i další organizace (např.včelaři z Týnce nad Labem) 

 Spolupracujeme s Diakonií Broumov 

 
 



Číslo 4 / Srpen 2022 

 
8 

Projekty na další období  

Priorita č.1: 

Kanalizace a vodovod 

- Jsme připraveni podat žádost o dotaci 

- Vydané stavební povolení 

- Uzavřená smlouva o dílo 

- Předjednané úvěrové podmínky 

Rybníky Rasochy 

- Jsme připraveni podat žádost o dotaci 

- Vydané stavební povolení pro MVN Návesní, požádáno o povolení pro MVN Hliňák – zahájeno 

vodoprávní řízení. 

Rekonstrukce veřejného osvětlení Rasochy  

- Žádost o dotaci podaná 

- Stavba probíhá, předpokládané dokončení říjen 2022 

Lavičky, infotabule 

- Dotační podpora získána 

- Umístění dokončeno

Workoutové a dětské hřiště 

- Žádost o dotaci podaná, bohužel projekt skončil pod čarou 

- Připravený záměr čeká na další vyhlášení dotačního titulu 

Budova bývalé školy v Uhlířské Lhotě 

- Návrh na řešení odizolování zadní stěny připraven 

- Realizace 2022/2023 

Budova hostince Rasochy 

- Návrh na odizolování stěny sálu připraven 

- Realizace 2022/2023 

Rybníky Uhlířská Lhota 

- Rekonstrukce požeráku, opěrných zdí 

- Průzkum možností řešení 

- Výběr zhotovitele PD 

- Realizace 2023/2024 

Rekultivace, výsadba zeleně 

- Akutně průběžně 

- Koncepční řešení po realizaci stavby 

kanalizace a vodovodu 

Chodníky, místní komunikace 

- Akutně průběžně 

- Koncepční řešení po realizaci stavby 

kanalizace a vodovodu 
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Příspěvky ostatních zastupitelů 

Vážení spoluobčané,  

letní prázdniny se dětem  pomalu blíží ke konci 

a my dospělí  se po prožitých dovolených a 

dnech odpočinku, vracíme zpátky do 

zaběhlých stereotypů běžného života. 

Začátek podzimu bude ve znamení voleb do 

zastupitelstev obcí. Tyto volby se 

bezprostředně dotýkají nás všech a  jsou  

demokratickým nástrojem, kde můžete 

svobodně rozhodnout, jakým směrem se naše 

obec vydá. Využijte tedy tuto možnost a 

přijďte vyjádřit své rozhodnutí.  

V návaznosti na blížící se konec volebního 

období bych chtěla poděkovat všem 

zastupitelům, kteří se po čtyři roky podíleli na 

chodu naší obce a snažili se o jeho posun k 

lepšímu. Největší poděkování patří paní 

starostce, za její zodpovědnou práci, které 

obětovala spoustu času a úsilí.  Nebyla to 

práce lehká, a jak se nám zdařila, to musíte 

posoudit vy.  

 

Petra Marková, místostarostka 

Vážení občané, konec našeho volebního období se blíží, ale rozdělané práce na obci je více než dost. 

Pevně doufám, že se v nastávajících letech budou naše obce ubírat stejným směrem, kterým byly 

tímto zastupitelstvem nasměrovány. Děkuji všem kolegům, za práci v jejich volném čase.  

Jsem ráda, že jsme úspěšně dokončili několik rozdělaných projektů, mezi které patří například lavičky 

do našich obcí a infotabule. Na infotabulích jsem spolupracovala s grafickým studiem a do konce 

prázdnin, by se měly instalovat do obou našich obcí. Doufám, že se Vám budou líbit a zkrášlí zase o 

trochu naše návsi. 

Níže naleznete již tradičně přehled o stavu financí v naší obci. V příštích dnech nás čeká velké 

rozhodnutí o finanční půjčce na stavbu kanalizace a vodovodu, která se bude splácet několik let. Je to 

krok nepopulární, avšak v této době nutný, abychom projekt zrealizovali. Děkuji všem, kteří podporují 

vedení obce, a doufám, že v podpoře budou pokračovat i v dalších letech. 

Ing. Pavlína Jetýlková, předsedkyně finančního výboru

 

Finanční zůstatek na obecních účtech k 1.8.2022 

KB Běžný 5.414 140,96 Kč 
KB Spořící 5.045 374,25 Kč 
ČNB 6.270 487,81Kč 
Raiffeisenbank 150.364,64 Kč 
KB termínovaný  5.000 000,00 Kč 
ČSOB spořící 5.020 855,01Kč 
Celkem k dispozici 26.901 222,67 Kč 
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Vážení spoluobčané, 

Jsme na konci volebního období. Když jsem 

před čtyřmi roky poprvé usedl 

k zastupitelskému stolu, myslel jsem si, že 

bude vše jednodušší. Ani náhodou jsem 

netušil, kolik času a práce na nás čeká. 

Všichni víme, že našim nejdůležitějším úkolem 

je vybudovat v obcích vodovod a kanalizaci. 

Bohužel projekt, který jsme měli, byl 

nevyhovující. Začínali jsme od začátku. 

Pandemie Covid a probíhající válka nám moc 

v realizaci nepomohly.  

Měl jsem několik nápadů a plánů, jak naše 

obce vylepšit. Ale zjistil jsem, že nic nejde 

hned a vše má svůj čas. Na vše je potřeba mít 

projektovou dokumentaci a ve správný čas ji 

,,vytáhnout ze šuplíku“. 

Žiju zde více jak 30 let a celý život jen 

poslouchám, jak musíme šetřit na kanalizaci, 

proto nemůžeme utrácet peníze na zlepšení. 

Je potřeba zmínit, že čím více obec za ta léta 

šetřila, tím víc se služby a materiál zdražily. 

Okolní obce toto pochopily. My bohužel ne. 

Doufám, že budoucí zastupitelstvo vše 

dotáhne do zdárného konce a my budeme mít 

konečně v našich obcích infrastrukturu 

vhodnou 21. století. A po této ,,velké akci“ 

můžeme naše vesnice zvelebovat. 

Přes všechno šetření si myslím, že se nám 

spousta věcí povedla: 

 

 Opět se můžeme sejít na akcích 
pořádaných našimi spolky 

 Máme nové lavičky 

 Rekonstrukce stezky k dětskému hřišti 

 V Rasochách máme otevřený hostinec 

 Ve Lhotě máme obchod a nejlepší 
květinářství v okolí 
 

Ale největším úspěchem je připravený projekt 

a podaná žádost o dotaci na vodovod a 

kanalizaci, kde největší zásluha patří paní 

starostce a místostarostce.  

Také bych chtěl poděkovat všem kolegům ze 

zastupitelstva, paní účetní a zaměstnancům 

obce za jejich práci. 

Věřte, že práce zastupitele obce není tak 

jednoduchá, jak se může na první pohled zdát, 

proto doufám, že nové zastupitelstvo bude 

ještě aktivnější než to stávající. 

Přeji Vám všem hlavně hodně zdraví. 

 

Jan Jetýlek, předseda výboru pro místní rozvoj a údržbu zeleně 
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Vážení spoluobčané,  

Dovolte, abych Vás v krátkosti seznámil, co se dělo v oblasti životního prostředí v naší obci. 

V průběhu podzimních a jarních měsících probíhala nahodilá těžba borových souší samovýrobou 

občany z Rasoch a Uhlířské Lhoty. Dále v  podzimních měsících došlo k dosázení a vylepšení dvou 

obecních pasek, kde naši zaměstnanci vysázeli cca 3000 nových borovic a cca 500 ks dubu zimního. 

Při jarní kontrole vypadala sadba ještě v pořádku, avšak bohužel po následujících suchých měsících 

došlo k dost velkému přísušku, nicméně se budeme i nadále snažit stále naše obecní lesy obnovovat a 

pečlivě se o ně starat. 

Na jaře proběhla v náhradním termínu akce „ Ukliďme česko“. I přes menší zájem lidí se akce vydařila 

a nasbíralo se v okolí našich obcí okolo 200 kg odpadu. Těm občanům, kterým nejsou lhostejné 

válející se odpadky okolo našich obcí, patří velké poděkování, že se takovéto akce rádi zúčastňují.  

Na jaře tohoto roku byly občanům rozdány nové nádoby na plastový odpad proto, aby občané více 

třídili. Stávající velké kontejnery budou sváženy ve stejném termínu jako popelnice z domácností tj. 

jednou za 28 dní. Proto prosím občany, aby nezapomínali vyndávat popelnice včas.  Vzhledem 

k tomu, že svoz probíhá mezi 06:00 až 22:00 předejdou tak tomu, že jim popelnice nebude vyvezena.  

Dále se zpracovává žádost o dotaci na odbahnění obou rybníků v obci Rasochy, které jsou 

v havarijním stavu. A také v brzké době bude vypsána výzva na podání žádosti o dotaci na kanalizaci a 

vodovod. 

Jelikož se nám blíží nové volby do zastupitelstva a bude se volit nové zastupitelstvo, tak mi dovolte, 

abych touto cestou poděkoval svým kolegům ze zastupitelstva za dosavadní odvedenou práci.  

Samozřejmě děkuji i Vám občanům za důvěru, kterou jste mi v minulém období projevili, a věřím, že 

budu moci i dále přispívat svojí prací k modernizaci a rozkvětu obou našich obcí. 

Za výbor pro životní prostředí, Martin Jasiowka 

Kulturní okénko 

Byla středa 15. listopadu 2018, první schůze 

nově zvoleného zastupitelstva. A právě teď je 

neděle 14. srpna 2022. Jaké byly ty téměř 4 

uplynulé roky v našich malých vesničkách? I 

přes některá omezení kvůli koronaviru se 

uskutečnilo několik milých setkání s našimi 

spoluobčany, ať už v Rasochách nebo v Uhlířské 

Lhotě.  

Přivítali jsme naše nové občánky. Předali jsme 

dárkové balíčky a kytičky našim jubilantům. 

S některými jsme nad šálkem voňavé kávy 

zavzpomínali na časy minulé a také na ty, kteří 

nás už opustili.  

V letošním roce vzplály ohně na čarodějnicích 

v Rasochách i v Uhlířské Lhotě. V květnu bylo 

v pohostinství v Rasochách Vítání našich 

občánků. Za hezkého slunečného počasí se na 

začátku června uskutečnil na myslivecké chatě 

v Uhlířské Lhotě Dětský den. 
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A pozvánky na další akce: 

V sobotu 20. srpna srdečně zveme do Rasoch 

na cyklozávod pro celou rodinu. 

V pátek 26. srpna se uskuteční Dobročinný 

koncert v Rasochách v hostinci U Luterů, jehož 

výtěžek bude věnován Fondu ohrožených dětí. 

Setkání s našimi občany – veřejná schůze je 

naplánována na pátek 2. září 2022 od 19 hodin 

v pohostinství v Rasochách. 

Grilování u rybníka Kouťák v Uhlířské Lhotě 

proběhne v sobotu dne 3. září 2022. 

V sobotu 10. září se budou na návsi pod 

hasičárnou v Rasochách konat hasičské závody  

Děkuji všem za pomoc při pořádání kulturních 

akcí. Děkuji také panu Van Loi Leovi z 

obchůdku v Uhlířské Lhotě, který věnoval 

sladkosti dětem na Dětský den. 

Lehká Pavlína, předsedkyně výboru 

pro občanské a kulturní záležitosti

 

Informace o činnosti kontrolního výboru v letech 2018 - 2022 

Ve volebním období v letech 2018 – 2022 pracoval kontrolní výbor ve složení:   

Členové p. Jana Strejciusová a p. Jiří Kalousek, předsedou výboru byl člen zastupitelstva p Ing. 

Michael Novotný 

Kontrolní výbor se v tomto volebním období scházel pravidelně 4x do roka, přednostně se věnoval: 

1.  průběžným kontrolám plnění usnesení zastupitelstva.  

2. specielní pozornost byla věnována přípravě veškerých prací na akci vodovod a kanalizace 

obce, zkušební vrt  

3. dalším akcím, jako například rekonstrukci hasičárny v místní části Rasochy, oprava 

elektrického osvětlení, rybníků, výměna oken na škole  atp. 

4. zvláštní pozornost byla ze strany výboru věnována oblasti poptávkových a výběrových řízení 

s ohledem na platnou legislativu ČR   

5. dalším záležitostem „drobnějšího“, nicméně stejně důležitého charakteru v běžné agendě 

OÚ, jak je ostatně popisováno v zápisech z jednání zastupitelstva 

6.  V návaznosti na pravidelné kontroly ze strany MV ČR byla přijata ze strany zastupitelstva 

opatření, která byla rovněž kontrolována (např. evidence vedení právních předpisů atp.) 

7. Ze strany 2 členů kontrolního výboru (p. Strejciusová, p. Kalousek) byla provedena 

každoročně průřezová fyzická kontrola činnosti nejen zastupitelstva, ale i činnosti samotného 

úřadu.  

Konstatujeme, že v průběhu celého volebního období nebylo zjištěno žádných pochybení.  

Závěrem bych rád svým jménem poděkoval za spolupráci občanům Uhlířské Lhoty a Rasoch, členům 

kontrolního výboru i ostatním členům zastupitelstva obce. 

Ing. Michael Novotný, předseda kontrolního výboru 


